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’s-Gravenzande, 13 december 2018

Rondvraag voor de commissie MO op maandag 7 januari 2019 
inzake kostbare kunst

Mevrouw de voorzitter,

In maart 2018 heeft de fractie van GemeenteBelang Westland (GBW) schriftelijke vragen gesteld 
over kostbare kunst uit de voormalige gemeentekantoren.
In augustus hebben wij hierop antwoord gekregen dat eind 2018 een inventarisatie zou worden 
afgerond, zie bijgevoegde beantwoording. Helaas hebben wij nog geen inventarisatie of advies 
gezien.

1. Hoe staat het hiermee?
2. Bent u bereid zich alsnog in te spannen om de kostbare collectie Chinese porselein inclusief 

waardevolle kast op een mooie representatieve plek te stallen?
Het zou zonde zijn als deze stukken terug gaan naar de erven, omdat ze hier staan te 
verstoffen!

Namens fractie GemeenteBelang Westland, 

Kelly van Rijn-van Tol


